
PROTOKÓŁ  Nr VIII/15 

Z OBRAD  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU 

odbytych  w dniu  25 sierpnia  2015 roku. 

 

 

 

Obrady Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 10,oo  i trwały do godz. 

12,10 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2. Uczestniczyli 

w obradach radni 

według załączonej listy obecności, sołtysi z terenu gminy Chodecz, Burmistrza Chodcza – 

Jarosław Grabczyński,   Sekretarz Miasta i Gminy – Benedykt Nowakowski, Radca Prawny- 

Joanna Kozińska.    Skarbnik  Miasta i Gminy  -  Danuta Nowakowska. 

    

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Twardowska po zapoznaniu się z listą obecności 

stwierdziła prawomocność obrad . Obecnych 12 radnych na stan  ustawowy 15 radnych, 

nieobecni  radni to: 

1) Kluzik Bohdan 

2) Kosmalski Robert 

3) Winiecki  Marcin 

 wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do podejmowania uchwał 

stwierdziła Przewodnicząca Rady Miejskiej. Następnie  dokonała oficjalnego otwarcia VIII   

sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała  porządek obrad, a 

następnie poprosiła o składanie ewentualnych propozycji , co do jego treści.  W związku z 

brakiem propozycji co do treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 

głosowanie  nad porządkiem obrad.  

Rada Miejska w Chodczu w głosowaniu jawnym: za -12, przeciw -0, wstrzymało -0,  przyjęła 

porządek  obrad VIII  sesji Rady Miejskiej w następującym brzmieniu: 

 

  Porządek obrad przyjęty w głosowaniu jawnym. 

1. Otwarcie. 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 
- dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     

           wniosków z posiedzeń Komisji, 

       -  dyskusja, 



4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2015 . 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  -  Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/49/15 

5.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 .   

       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/50/15 

6.   Podjęcie uchwały   w sprawie udzielenia dotacji na zakup sani lodowych dla OSP Chodecz.      

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji   Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/51/15 

7.  Podjęcie uchwały  -  stanowisko w sprawie uznania Miasta i Gminy Chodecz za teren 

objęty stanem klęski żywiołowej oraz zmiany warunków szacowania strat w uprawach 

rolnych. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  P. Angulska, 

       -     opinia  Komisji   Rolnej i Infrastruktury  Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/52/15 

8.   Podjęcie uchwały   w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników.      

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  P. Pawlak, 

       -     opinia Komisji   Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/53/15 

9.  Podjęcie uchwały  w sprawie  zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  P. Pawlak, 

       -     opinia  Komisji   Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VIII/54/15 

10.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

11.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

12.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

 



W związku z brakiem propozycji co do treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zarządziła głosowanie  nad porządkiem obrad.  

Rada Miejska w Chodczu w głosowaniu jawnym: za -12, przeciw -0, wstrzymało -0,  przyjęła 

porządek  obrad VIII  sesji Rady Miejskiej. 

Następnie  przystąpiła do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji , wskazała iż protokół był 

wyłożony do wglądu w biurze rady i każdy zainteresowany mógł się zapoznać. 

Przewodnicząca Rady poddała przyjęcie protokołu pod głosowania. Za przyjęciem głosowało 

12 radnych, przeciw -0, wstrzymało-0. 

 

 

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan  Jarosław  Grabczyński  Burmistrz Chodcza przekazał, iż w okresie międzysesyjnym odbył szereg 

spotkań  związanych z działalnością Urzędu  i nie tylko. Burmistrz  przekazał, iż poinformuje radnych  

o najważniejszych sprawach jakie były załatwiane na przestrzeni wyżej wymienionego czasu, a 

mianowicie: 

-  spotkania  w sprawie suszy cykliczne spotkania z Panią Wojewodą, spotkania są bardziej 

kurtuazyjne niż  rzeczowe, 

-  w Starostwie  Powiatowym odbyło się szereg spotkań w sprawie  przebudowy dróg powiatowych 

oraz drogi wojewódzkiej 269,  ostatnie spotkanie w Starostwie odbyło się z radnymi wojewódzkimi w 

sprawie  przebudowy dróg wojewódzkich, 

- w dniu wczorajszym burmistrz uczestniczył w sesji sejmiku w temacie  przebudowy dróg 

wojewódzkich, w trakcie sesji omawiany był stan dróg wojewódzkich, między innymi  stan 

przebudowy drogi 265 Brześć-Kowal , dokumentacja wykonana i pozwolenie na budowę  również 

wydane, droga  270 dokumentacja  wykonana, pozwolenie nie wydane, droga 269 Szczerkowo-Kowal 

na którą  dokumentacja jest wykonana, a pozwolenie nie jest wydane. Uzyskano taką informację iż 

drogi 269 i 270 są  przeprojektowywane , te projekty zdaniem władz były zrobione za bogato, w 

związku z  tym  należy  uszczuplić  te  projekty, według zapewnień Marszałka te projekty mają  zostać 

przeprojektowane.  Informacje według  zakresu zmian maja być  podane do publicznej wiadomości 

do końca września.  Z jakich środków mają być  budowane to firmy wzięłyby  te drogi we władanie na 

dłuższy okres czasu .  Na Śląsku taka sprawa była przerabiana ze skutkiem miernym , na szczęście 

Marszałek  przedstawił alternatywę , gdyby  to partnerstwo  publiczno-prawne nie do szło do skutku 

to jest taka możliwość sfinansowania przebudowy dróg wojewódzkich na terenie  powiatu 

włocławskiego ze środków z RPO. To jak gdyby daje furtkę wyjścia . Nadzieją realizacji tej drogi jest jej 

przeprojektowanie na projekt uboższy , ale jednak przebudowa i wspomożenie ze środków RPO. Są 

też inne alternatywy. Jest też opracowywany projekt spójności komunikacyjnej dla Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego.  Ten  projekt będzie zatwierdzany prawdopodobnie  we wrześniu tego roku 

przez Ministerstwo  Infrastruktury  tak, aby Sejm jeszcze tej kadencji mógł podjąć decyzję i to 

zatwierdzić. I to też jakoby jest szansą dla naszej Gminy. Bo istniałaby możliwość  przebudowy 

odcinka drogi wojewódzkiej  Choceń-Chodecz jako spójność komunikacyjna  miasta Włocławka  z 

Województwem Łódzkim w ciągu drogi Włocławek - Kryszyn, Kruszyn- Chodecz te odcinki są 

przebudowane. Odcinek Choceń-Chodecz nie jest przebudowany  i Chodecz –Dąbrowice też  byłby 

plan przebudowy.  Ten odcinek Chodecz-Cetty  też nie jest  przebudowany  i są szanse  na 

przebudowę trzytorową. Wielu radnych wojewódzkich nawet nie wie o tych drogach nie wiedzą , że 



takie  drogi  istnieją.  Spotkań odbytych odnośnie dróg wojewódzkich odbyło się  szereg . Spotkanie z 

Wojewodą odnośnie suszy również się odbyło  i dyskusja była ciężka.  Spotkania ze Starostą  

odbywają się  cyklicznie  i odnośnie  dożynek  to sprawy organizacyjne.  Wiele czasu zajęła sprawa 

wyszukania starostów dożynek, gdzie wskazywał Burmistrz, aby byli z terenu naszej Gminy, bo naciski 

ze Starostwa były takie, żeby  Starostowie dożynek  byli z terenu . Byli chętni i mieli przygotowane  

osoby. Warunkiem jednak ze strony Gminy  Chodecz , było to, że starostowie dożynek mają być z 

Gminy Chodecz. I tak też się stało. Starościną dożynek  będzie Pani Beata Michalak  - radna , obecna 

na sali , a starostą  dożynek będzie Pan Ireneusz Wojciechowski  rolnik z Prosna .  Ze spraw 

mniejszych to sprawa decyzji przebudowy  ulicy Al. Zwycięstwa. Na 2 września  na godz. 18,oo  jest 

zorganizowane spotkanie  głównie na ten moment z mieszkańcami  tej ulicy, aby  przedstawić  

mieszkańcom wstępny projekt przebudowy tej ulicy. Spotkanie odbędzie się w obecności  Starosty i 

dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. Wówczas jakieś decyzje, co do modernizacji ulicy zapadną. 

Burmistrz wskazał, iż odbywa się szereg spotkań z mieszkańcami w terenie , wiele spotkań jest też z 

działkowiczami  w sprawie budowy sieci wodociągowej i wybudowania przyłączy do sieci miejskiej w 

okolicach jeziora Ługowskiego i  Lubienieckiego.  

 

Dyskusja -  Przewodniczący Komisji Rolnej wskazał, że jest na sali Pani Angulska i może w sprawie 

utrzymującej się  suszy  przekaże  sprawy. 

 

Pani  Angulska  Grażyna  wskazała, iż bezśnieżna zima i brak opadów w okresie wiosny spowodowały 

bardzo trudną sytuacje w rolnictwie. Straty spowodowane suszą są bardzo duże .W tej sytuacji Pan 

Burmistrz wystąpił do Wojewody o powołanie  Komisji  ds. szacowania suszy u rolników na 

plantacjach polowych.  Zarządzeniem Wojewody taka Komisja została powołana . Następnie  zostało 

zorganizowane spotkanie z sołtysami Gminy Chodecz, sołtysom przekazano wnioski  do przekazania 

dla rolników i w tych wnioskach rolnicy maja podać wszystkie swoje uprawy i oszacować straty w 

uprawach. Członkowie Komisji jeździli do świetlic, remiz i zbierali te rozdane wnioski  do dnia 2 lipca 

br.  Natomiast przez cały następny tydzień kto z rolników nie zdążył złożyć wniosków w sołectwie 

mógł złożyć w Gminie. Następnie Komisja jeżdżąc w teren szacowała te straty podane przez rolników. 

Z tych upraw zrobionych jest ponad 900 zdjęć, które były oglądane. Po zakończeniu tych szacunków  

przystąpiono do sporządzenia protokołu zbiorczego, a teraz będą pisane protokoły indywidualne. 

Sprawa wygląda w ten sposób, że Komisja nie rządzi się swoimi prawami tylko  pracuje na wytycznych 

Ministra Rolnictwa  i Wojewody. I zgodnie  z tymi wytycznymi straty nie są szacowane we wszystkich 

uprawach, tylko straty wyliczone w monitoringu tj. obwieszczenie Ministra, nie we wszystkich 

uprawach i nie na wszystkich glebach, tylko  na bardzo lekkich i  lekkich.  Sprawa wygląda w ten 

sposób, że z tych danych, które mamy na obecną chwilę to te 30% strat osiągają tylko niektóre 

gospodarstwa te w których nie jest prowadzona produkcja zwierzęca.  A  procent powyżej 30 strat  w 

myśl przepisów uprawnia rolników  do nabycia wszelkich uprawnień jak skorzystania z kredytu 

umorzenia  składek KRUS, umorzenia czynszu, jeżeli jest to związane z dzierżawą gruntów.  Na 

obecną chwilę to prace Komisji  są zaawansowane do tego stopnia, że jest na ukończeniu  zrobienia 

protokołu zbiorczego, który  będzie przekazany do Wojewody  i również do Oddziału  Wojewody we 

Włocławku i jeżeli zostanie zweryfikowany  i jeżeli protokół otrzyma pozytywną  opinie wówczas  na 

podstawie tego protokołu zostaną  sporządzone  protokoły indywidualne,  które następnie będą 

przekazane do Wojewody i tam będą zaakceptowane, przysłane ponownie do Gminy i wówczas 

otrzymają rolnicy i będą mogli ubiegać się o kredyt lub inne  umorzenia. Pani Angulska  zaznaczyła, że  



po uwzględnieniu tych upraw, które zostały opublikowane w monitoringu suszy to ten % strat 

wychodzi bardzo słaby.   

Prowadzony monitoring przez Instytut w Puławach  podzielił gleby na  cztery kategorie  gleb. Jeżeli 

chodzi o klasy bonitacyjne gleb, to  klasa I to gleby najlepsze, natomiast w monitoringu klasa I to 

gleby  najsłabsze  to kl. V i VI . Te straty, które mają być szacowane to na glebach  w Soł. Mstowo, 

Mielinek, Przysypka. Ten wydany monitoring suszowy  to Gminę ogranicza  i  połowa Gminy się  nie 

zakwalifikuje.  Do strat na obecną chwilę monitoring zaliczył ziemniaki. 

Dyskusja  - nie było. 

 

Ad.3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Tomasz Łuczak – przekazał, iż w okresie 

międzysesyjnym Komisja nie odbywała posiedzeń, w związku z tym nie ma informacji o 

działaniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Grzegorz Makowiecki -  przekazał, iż  w 

okresie międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia, na pierwszym posiedzeniu był  

omawiany wniosek, który wpłynął od Państwa Mariusza i Agnieszki Jankowskich w celu 

otwarcia nowej działalności hotelarsko-gastronomicznej i proszą o zwolnienie z podatku na 

okres 12 miesięcy. Indywidualnie Komisja do jednego wniosku się nie odnosi i Komisja spor 

zadziała wnioski, aby  przygotować projekt uchwały dla wszystkich osób zainteresowanych – 

nowopowstałych, bądź już działających działalności gospodarczych. Taki wniosek Komisja 

złożyła do Burmistrza z prośbą o przygotowanie projektu uchwały.  

Następnie Pan Tomasz Lewandowski był gościem Komisji Finansowej, ale Komisja nie 

stwierdziła podstaw prawnych, ani trudnej sytuacji, więc opinia z Komisji  poszła do 

Burmistrza, nie uznała żadnych podstaw do umorzenia odsetek. Następnie Komisja  

zajmowała się sprawą zmian do budżetu Miasta i Gminy Chodecz w roku 2015. I na 

dzisiejszej sesji  sprawa ta będzie omawiana, wówczas zostanie podana opinia co do 

przedmiotowego tematu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej Pan Feliniak Wiesław – Komisja 

ta odbyła dwa spotkania robocze i było to w dniu 15 lipca i  11 sierpnia br. Na pierwszym 

posiedzeniu było wydanie opinii co do uchwał związanych z planem przestrzennego 

zagospodarowania Miasta i Gminy Chodecz. A z tematów dodatkowych to budowa 

wodociągu w miejscowości Psary i  Uklejnicy, oraz dyskutowano na temat działania Komisji w 

sprawie  szacowania skutków suszy na terenie Gminy Chodecz.  Opinia co do uchwał była 

pozytywna, należy uchylić wcześniej podjęte uchwały  podejmowane we wcześniejszych 

latach  i przystąpić do nowego  przygotowania planu przestrzennego zagospodarowania 

miasta i gminy Chodecz.  W sprawie budowy wodociągu w Psarach  opinia Komisji jest 

pozytywna , jest wyrażona zgoda  na budowę tego wodociągu. Będzie wodociąg 

doprowadzony do 5 mieszkańców naszej gminy. Pan Burmistrz wskazał iż po negocjacjach z  



mieszkańcami tego sołectwa będzie partycypacja w kosztach od osób zainteresowanych. Co 

do wodociągu w miejscowości Uklejnica, Komisja widzi możliwość podejścia do tego zadania 

w roku budżetowym przyszłym. Bo na chwilę obecną nie ma takich środków zabezpieczonych 

w budżecie gminy. Małe wyjątki są jeżeli dana osoba wyłożyła pieniądze na pokrycie kosztów 

budowy, to wówczas takie podłączenie wykonano. Co do klęski suszy to docenia się starania  

burmistrzów, wójtów, ale obecnie co się dzieje w tej sprawie to „kuriozum”. Bo mowa o 

kategoriach gleb, klasyfikacji gleb to nic nie daje.  Wiele upraw wskutek suszy padło, padła 

również kukurydza i będą niższe plony okopowych. Gospodarstwa, które posiadają  

produkcję zwierzęcą nie mają  kawałka pastwiska, trawy, wszystko wyschło. Jest duży 

niedobór kiszonek dla zwierząt. Dobrze, że dzisiaj na sesji zostanie podjęta uchwała w 

sprawie szacowania  wszystkich upraw i na terenie całej Gminy. W tej chwili jest  9 tys. ha 

upraw, a objętych suszą  jest 5 tys. ha . Ponad 4 tys. nie jest objętych suszą i co powiedzieć 

tym rolnikom. 

Pan Krupa Błażej powiedział, iż Izby Rolnicze, również występują w sprawie skutków suszy i 

zobaczy się co dalej  Ministerstwo Rolnictwa  powie w tym zakresie.  

Komisja Rolna w dniu 11 sierpnia wydała opinię, co do przedmiotowej uchwały intencyjnej. 

Co do remontu dróg jest pozytywna opinia w sprawie  wylewki masy asfaltowej na jezdni 

Placu Kościuszki w Chodczu i drodze asfaltowej  od Woli Adamowej w kierunku Brzyszewa. 

Komisja również zajęła się sprawą petycji  co do założenia oświetlenia na działkach 

letniskowych w miejscowości Bogołomia , drogi na tym terenie są własnością działkowiczów 

więc sprawa jest w ich gestii. Z tego posiedzenia, były skierowane wnioski do Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Pan Jerzy Stempczyński, 

przekazał iż Komisja obradowała jeden raz w dniu 7 lipca br. a tematyka dość istotna w 

sprawie organizacji oświaty na nowy rok szkolny i jej przyszłości. Konkretnie to problemem 

jest duże dofinansowanie z budżetu gminy poszczególnych placówek oświatowych , ale to 

jeszcze można przeżyć tylko z drugiej strony brak dzieci na dziś i w niedalekiej przyszłości . 

Dlatego Komisja spotkała się na spotkaniu, gdzie zaproszono wszystkich radnych i dyrektorzy 

szkół również byli zaproszeni. Nie przesądzając na dzień  dzisiejszy nad niczym, Pan Burmistrz 

wraz z Urzędem  przygotuje się do  przygotowania uchwały intencyjnej w sprawie likwidacji 

którejś ze szkół. Nie będzie już takiej potrzeby likwidacji Zespołu Obsługi, chodzi o obsługę 

administracyjną placówek.  Gdzie, też widzimy możliwość poszukania oszczędności. 

Likwidacja szkół to jest ostateczność nie jest żadną przyjemnością bo jest to lokalny ośrodek 

kultury takie mini ośrodki kultury w danym sołectwie na danym terenie. Wymóg finansowy i 

wymóg demograficzny powoduje, że samorząd Gminy musi być przygotowany na każdą 

ewentualność, w tym również i likwidację jednej a może dwóch szkół . Problemem jest 

również to, że  szkoła w Chodczu tj.  SZPO to stan techniczny lokali i ilość lokali nie są 

ciekawe. Trzeba poczynić znaczne nakłady, aby dzieciaki miały odpowiednie warunki 

codziennej nauki i funkcjonowania w tej placówce. W roku przyszłym rusza nowa 

perspektywa finansowa  i być może  środki unijne wesprą nasze działania. Trzeba być 

przygotowanym, jeżeli nie będzie środków własnych to nie będzie możliwości modernizacji 



tej placówki. Komisja spotka się w miesiącu wrześniu w tej sprawie w poszerzonym składzie, 

celem podjęcia  stosownych decyzji. 

Ponadto powiedział iż zmarły dwie osoby z naszego terenu związane z kulturą z życiem 

społecznym Chodcza tj.  Maria Osińska długoletnia szefowa KGW w Chodczu i Nela 

Pawłowska bibliotekarka Miejskiej Biblioteki i członkini Towarzystwa Chodeckiego. Panie te 

cieszyły się dużym poważaniem w tutejszym środowisku , wiele dla naszego środowiska 

robiły i z przykrością trzeba powiedzieć, że nie ma już ich między nami. Pamięć jednak o nich 

i co robiły będzie trwać. 

Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska Ewa Kwiatkowska 

powiedziała iż Komisja w omawianym okresie spotkała się dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie  

dotyczyło opinii planu przestrzennego zagospodarowania Miasta i Gminy Chodecz. Dotyczyło 

ośmiu uchwał podjętych  w okresie od 2003 roku do 2008r. Nie jest bez znaczenia określenie 

jakie tereny na jakie cele są przeznaczone. Pozwoli to, na właściwą gospodarkę planistyczną i 

finansową.  Dotyczy to też spraw sprzedaży gruntów , do Urzędu zgłaszają się osoby 

zainteresowane  przekształceniem gruntów z rolnych na działki budowlane i takie procedury 

wymagają  jak  przy uchwalaniu planu. Będzie to miało znaczenie przy uchwalaniu podatku 

rolnego. Więc powinno Gminie przynieść środki do budżetu. W tej sprawie Komisja wydała 

pozytywną opinię, którą skierowano do Pana Burmistrza . Na posiedzeniu tym  analizowano 

również sprawę  budowy wodociągów w miejscowości Psary i Uklejnica. Jeżeli chodzi o 

miejscowość Uklejnica ten temat nie został zamknięty. Trzeba zaplanować te inwestycje  w 

przyszłorocznym budżecie. Jeżeli zaś dotyczy Psar, to w tym przypadku za zgodą 

zainteresowanych , Gmina podzieliła koszty  i również mieszkańcy będą partycypowali w 

kosztach podłączenia wodociągu. Sytuacje na tej wsi z wodą były skrajne i w związku z tym 

Komisja zaopiniowała pozytywnie to przedsięwzięcie. Z tego posiedzenia był jeden wniosek. 

Drugie posiedzenie odbyło się  i jest to świeża sprawa, bo dotyczy wydania opinii co do 

powołania  zespołu  ds. zaopiniowania kandydatów na ławników i zaciągnięcie opinii na ich 

temat od Komendanta Wojewódzkiego Policji . Na tym posiedzeniu skierowano dwa wnioski 

tj. pozytywna opinia w sprawie  projektu tych dwóch uchwał . Drugi wniosek rozpatrzeć przy 

ustalaniu dowozu dzieci do szkoły – pismo rodziców dzieci z Brzyszewa. Sprawa jest aktualna 

bo harmonogram dowozu nie jest ustalony i  będzie brane pod uwagę to pismo. Na tym 

posiedzeniu omówiono również sprawę dużych kosztów jakie ponosi Gmina za energię i 

oświetlenie uliczne i dróg. Wniosek z komisji padł jeden wspólny do Rady , aby powołać 

Komisję do spraw przeglądu rozmieszczenia oświetlenia we wsiach i miasta Chodecz. Zespół 

ten dokona takiego przeglądu i wypowie się,  czy w danym terenie jest za dużo lamp 

oświetleniowych, a w drugim za mało. Za pierwsze półrocze jest to kwota wydatkowana na 

oświetlenie w graniach 50tys. zł. a przy obecnej naszej sytuacji finansowej to jest kwota 

ogromna. To były najważniejsze sprawy na tym posiedzeniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na 

przedłożone wnioski. 

Pan Jarosław Grabczyński Burmistrz Chodcza powiedział iż większość tych wniosków została 

przekazana do realizacji oprócz tych dzisiejszych. Odpowiedzi zostały już udzielone, część  



spraw jest w toku – sprawę ZOPO i szkół, oraz asfaltowania tych odcinków dróg. Te sprawy 

są w toku realizacji. 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Chodecz  na  rok  2015 . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią  Skarbnik o przedłożenie informacji w 

powyższym temacie.  

Informację w sprawie zmian do budżetu  na rok 2015 przedłożyła Pani Skarbnik Danuta 

Nowakowska. Wskazała iż w toku  realizacji budżetu zachodzą  różne zmiany. Zmiany te 

stanowią załącznik w postaci uchwały do niniejszego protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska odczytała  projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Uwag co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady stwierdziła że  uchwała Nr VIII/49/15 zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz  na  rok  2015 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 .   

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią  Skarbnik o przedłożenie informacji w 

powyższym temacie.  

Informację w sprawie zmian do budżetu  na rok 2015 przedłożyła Pani Skarbnik Danuta 

Nowakowska. Wskazała iż zgodnie z podjęta wcześniej uchwała gdzie są zmiany po stronie 

dochodów  i wydatków i zadań inwestycyjnych wprowadzamy zmiany w załączniku 1 i 2 do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej . Zmiany polegają na zwiększeniu dochodów do kwoty  19 

478 064 92zł. do kwoty 20 254 371 92zł. ,jak również wprowadzenie do realizacji zadań 

inwestycyjnych 3 442 06zł.  

Opinia Komisji Budżetu i Finansów, Przewodniczący wniósł, iż opinia jest pozytywna. 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska odczytała projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Uwag co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała Nr VIII/50/15 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na 

lata 2015-2022  została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.   Podjęcie uchwały   w sprawie udzielenia dotacji na zakup sani lodowych dla 

OSP Chodecz.      

 



Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią  Skarbnik o przedłożenie informacji w 

powyższym temacie.  

Informację w sprawie udzielenia dotacji na zakup sani lodowych dla OSP Chodecz      

 przedłożyła Pani Skarbnik Danuta Nowakowska. Przekazała iż OSP Chodecz w dniu 15 lipca 

2015r. zwróciła się do Burmistrza Chodcza o zakup sani lodowych . OSP Chodecz wystąpiła 

jako partner do projektu pn. „Ludziom na ratunek” na zakup sprzętu dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Woj. Kuj. Pom. realizowanego przez Zarząd Oddziału Województwa OSP. 

W ramach  projektu partner – OSP Chodecz otrzyma sanie lodowe o wartości kosztorysowej 

5400.zł. Do realizacji zadania zobowiązała się OSP zabezpieczyć środki w kwocie 1004 zł. 

przeznaczonych na pokrycie 20% wartości sani lodowych stanowiący wkład własny partnera 

do projektu. Zakup sani lodowych przyczyni się dla bezpieczeństwa ludzi wypoczywających 

nad jeziorami. Podniesie sprawność OSP w okresie zimy na otwartych akwenach lodowych. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów, Przewodniczący  wniósł iż  opinia jest  pozytywna. 

Dyskusja – radni nie podnosili dyskusji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska odczytała  projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Uwag, co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  uchwała Nr VIII/51/15 w sprawie  

udzielenia dotacji na zakup sani lodowych dla OSP Chodecz została podjęta .    

   

Ad.7.  Podjęcie uchwały  -  stanowisko w sprawie uznania Miasta i Gminy Chodecz 

za teren objęty stanem klęski żywiołowej oraz zmiany warunków szacowania strat w 

uprawach rolnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż wcześniej odbyło się omówienie tego tematu i 

poprosiła Przewodniczącego Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej o opinię w tym 

temacie.  

Radny Feliniak Wiesław  przekazał, iż opinia jest pozytywna i poprosił o nagłośnienie  

podjętej uchwały, iż Rada wyraża takie stanowisko jakie jest zawarte w projekcie uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła 

Wiceprzewodniczącą  Rady  Panią  Ewę Kwiatkowską  o odczytanie   projektu uchwały -  

stanowisko w sprawie uznania Miasta i Gminy Chodecz za teren objęty stanem klęski 

żywiołowej oraz zmiany warunków szacowania strat w uprawach rolnych. 

 Uwag co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało-0. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr VIII/52/15 w sprawie  uznania Miasta i 

Gminy Chodecz za teren objęty stanem klęski żywiołowej oraz zmiany warunków 

szacowania strat w uprawach rolnych  została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 



Ad. 8.   Podjęcie uchwały   w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią  Elżbietę Pawlak  o przedłożenie 

informacji w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Pani  Elżbieta Pawlak przekazała iż na ręce Pani Przewodniczącej w Chodczu od 

Prezesa Sądu Rejonowego we Włocławku wpłynęło pismo, które informuje iż Kolegium Sądu 

Okręgowego we  W-ku ustaliło liczbę ławników wybieranych na kadencję 2015-2018. I tak w 

zakresie spraw rodzinnych i nieletnich 3 osoby i z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń 

społecznych 1 osoba, łącznie  Rada ma do wybrania 4 ławników. Wybory odbywają się w 

miesiącu październiku w którym upływa kadencja. Przed przystąpieniem do przeprowadzenia 

wyborów Rada powołuje Zespół, który przedstawia na sesji swoja opinie  o zgłoszonych 

kandydatach a w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie o 

ustroju sądów powszechnych. Zespół na podstawie posiadanych  dokumentów sprawdza,, 

czy zgłoszony kandydat może być wybrany na ławnika, tzn. czy ta osoba spełnia przesłanki 

zawarte w tej ustawie. Zespół opiniujący ma za zadanie sporządzić opinie i przedstawić 

radnym, którzy w głosowaniu tajnym podejmą decyzję. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Obywatelskiej i 

Ochrony Środowiska Panią  Ewę Kwiatkowską . Pani Kwiatkowska przekazała iż Pani Pawlak 

przedstawiała tą sprawę na posiedzeniu komisji i opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady odczytała kandydatów do składu Zespołu tj. 

1) Ewa Kwiatkowska – wyraziła zgodę 

2) Jerzy Stempczyński – wyraził zgodę 

3) Grzegorz Makowiecki – wyraził zgodę 

4) Wiesław Feliniak - wyraził zgodę 

5) Grzegorz Kacprzak – wydelegowany przez Komendanta Policji w Kowalu 

 Wszyscy zaproponowani wyrazili zgodę . Pani Ewa Kwiatkowska wyraziła również zgodę na 

Przewodniczącą tego Zespołu, jak również wyraził zgodę Pan Jerzy Stempczyński na 

Wiceprzewodniczącego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska odczytała  projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Uwag co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr VIII/53/15 w sprawie  

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników została podjęta.  

     

       Ad. 9.  Podjęcie uchwały  w sprawie  zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią  Elzbietę Pawlak  o przedłożenie informacji w 

sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników. 

Pani  Elżbieta Pawlak przekazała iż zgodnie z ustawa o ustroju sadów powszechnych i art. 162 

par. 1 tej ustawy Rady Gmin zasięgają od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 



kandydatach na ławników. Mamy w projekcie uchwały kandydatów na ławników 

zgłoszonych do 30 czerwca 2015r. i w związku z tym jest podjęcie tej uchwały . Komisja 

Obywatelska i Ochrony Środowiska analizowała temat i opinia jest pozytywna. Uwag nie 

było. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska odczytała  projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Uwag co do treści uchwały nie było. Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady stwierdziła że  uchwała Nr VIII/54/15 w sprawie  

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników 

została podjęta. 

  Ad.     10.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

Radny Feliniak Wiesław zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza, jak wygląda realizacja 

wykonania funduszy sołeckich na ten rok. Wiadomo, że wrzesień zapasem i myśleć musimy o 

następnych, a tegoroczne są do zrealizowania. Po drugie sprawa organizacji dowozu uczniów 

z terenu Soł. Brzyszewo, było obiecane, że  ten dowóz zostanie wprowadzony.  Również 

realizacja odcinka drogi w Brzyszewie.  

Odpowiedzi udzielił P. Burmistrz, powiedział iż rozpoczęto już realizację funduszy sołeckich i 

pierwszą realizacją jest przebudowa ulicy w Chodeczku i to zastało zakończone natomiast 

inne realizacje są w toku i rozpoczęte. Niektórych działań nie widać, ponieważ gromadzona 

jest dokumentacja, żeby można było rozpocząć działania tj. remonty i przebudowy świetlic. 

Zostały pomierzone np. okna drzwi do wymiany i zamówione. W przypadku okien 

niestandardowych czas oczekiwania około 4 tygodni. Będzie to  robione sukcesywnie i od 

przyszłego tygodnia będzie już widać wykonywanie tych prac. Taka informacja  odnośnie 

przebudowy dróg w sołectwach. Było rozpisane ofertowe  zapytanie o dostawę kruszywa, 

Urząd unieważnił to zapytanie, ponieważ dostał informacje o bardzo dobrym stanie i w tej 

samej cenie  jak poprzednie. To poprzednie, to mieszanka żwirowo-kamienna, a to obecne to 

mieszanka kamienna z podkładów kolejowych. To jest kamień brunatno-brązowy. W dniu 

dzisiejszym będzie rozpisana oferta. Te prace teraz ruszą z remontem dróg. W sprawie 

dowozu to w miesiącu wrześniu, będzie dowóz po staremu według starego harmonogramu, 

natomiast po wybudowaniu tego odcinka będzie dowóz puszczony nową drogą  

uwzględniając pismo rodziców. 

 

Radna Kwiatkowska Ewa  powiedziała, na początku nowej kadencji obiecała sołtysom iż 

zostanie  uregulowane wynagrodzenie dla nich, jest prośba do Pana Burmistrza i Rady, aby 

przyspieszyć i rozważyć  sprawy  wynagrodzenia sołtysów, poprosiła, aby poruszyć  tą sprawę 

na posiedzeniach Komisji Rady. 

 

 

 

 

 



Ad.11.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

 

Pani Czerniak Dorota wskazała iż na ulicy Al. Zwycięstwa nr 22 przy tej posesji panuje  

bałagan ,chwasty porosły całą działkę, utrzymują się  szczury. Należy zwrócić uwagę na tą 

sprawę. Każdy posiadacz posesji powinien dbać o nią, jak również o porządek wokół niej.  

Przewodnicząca Rady przekazała, że wielokrotnie radni i Burmistrz apelowali do 

mieszkańców posesji o utrzymanie właściwego porządku tak, aby szczury i inne gryzonie nie 

rozmnażały się.  Apelowano do mieszkańców o to, aby dbali o posesje, porządkowali z 

chwastów, aby obcinano krzewy, co sesja prawie te apele są ponawiane, jednakże apele nie 

wystarczają. Trzeba będzie podjąć konkretne działania w tym kierunku. Jeżeli występuje 

sprawa szczurów, to trzeba zgłosić do zakładu deratyzacyjnego o ich wyeliminowaniu. 

Mieszkańcy muszą walczyć  z tymi  zanieczyszczeniami. 

 

Sołtys Bazela Henryk wskazał, że ulica Aleja Zwycięstwa winna być przebudowana, ponieważ 

chodnik i pas zieleni na tej ulicy jest szerszy jak jezdnia. W dni  targowe trudno pozostawić 

pojazd, aby zaparkować. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała iż  już jest światełko w tunelu z tą ulicą. Jest w 

dniu 2.09.2015r. spotkanie w tej sprawie ze Starostą i mieszkańcami ulicy i może sprawa 

dojdzie do skutku. To zebranie będzie dla mieszkańców ulicy Al. Zwycięstwa, a zebranie z 

pozostałymi mieszkańcami może będzie później. 

 

Radna Ewa Kwiatkowska powiedziała iż stanowisko Rady co do ulicy Al. Zwycięstwa było 

przekazane do Starostwa Powiatowego, w związku z tym starosta zaproponował spotkanie 

na 2 września br. , a może później będzie również z mieszkańcami gminy. 

 

 Burmistrz Chodcza Pan Jarosław Grabczyński powiedział, aby uściślić tą sprawę, bo było już 

omawiane wielokrotnie i bez efektów, zarys przebudowy ulicy Al. Zwycięstwa został już 

wykonany przez Rejonowy Zarząd Dróg w Jarantowicach  i przekazany do Urzędu. Większość 

radnych na Komisjach zapoznała się z tym projektem nie wnosząc uwag, lecz zaakceptowała 

ten plan. Natomiast intencja Starosty na ten moment jest spotkanie z mieszkańcami tej ulicy 

i zapoznanie mieszkańców z tym projektem. Nie przesądza Burmistrz, że już dojdzie do 

akceptacji tego projektu. To spotkanie jest pierwsze na ten moment. Przebudowa tej ulicy to 

koszty po 50% Zarząd Dróg  Powiatowych przekaże materiał na wykonanie przebudowy tej 

ulicy, a Urząd Gminy pokryje koszty przebudowy. Po 2.09.2015r. będzie wiadomo coś więcej. 

 

Pani Beata Rosiak Wola Adamowa KGW przekazała iż KGW Wola Adamowa brało udział w 

plebiscycie i zajęło pierwsze miejsce. W związku z tym będzie wyjazd na Dożynki 

Wojewódzkie celem reprezentowania Gminy. Zwróciła się, czy będzie możliwość 

skorzystanie z pojazdu gminnego na dojazd na dożynki do Kowalewa Pomorskiego, bo 

jednocześnie KGW promuje Gminę. 



 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Chodcza, odpowiedział, iż jest to sprawa do rozpatrzenia i 

uzgodnienia, a zatem zaprasza do biura, celem uzgodnienia. 

Wskazał również, iż realizacja funduszy sołeckich jest w trakcie realizacji, jest dokonywany 

zakup sprzętu AGD i będzie realizowane zadanie. 

 

Pan Kucharski powiedział, iż kiedy pierwszy raz przyszedł na obrady sesji przeczytał statut 

Miasta i Gminy Chodecz, ustawę o samorządzie gminnym i ze zdumieniem słuchał tego co się 

dzieje na sesji. Wyraził opinię , że to co się dzieje jest niezgodne z ustawą i wiele innych 

spraw. Pan Kucharski zakwestionował  i stwierdził, że radni nie znają podstawowych rzeczy. 

Po tej sesji rozmawiał z radną, która przekonywała, że wszyscy radni wiedzą co i jak trzeba 

działać. Na następnej sesji dowiedział się kim jest ta Pani, że to Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej i że wszystko wie. Dalej Pan Kucharski sprawdzał protokoły jednokartkowe, kiedy 

co i ile osób zabierało głos. I to wszystko wytknął. Idąc dalej niewiele się zmieniło, po tych 4 

latach. Uprzednio jak był Pan Kucharski na sesji powołano Komisję Statutową, nie było 

żadnego sprawozdania z jej działalności. Był Pan Kucharski na posiedzeniu Komisji Rolnej i 

Infrastruktury Technicznej i rozpatrywano wnioski jakie drogi są trudne i do wykonania w 

pierwszej kolejności, usłyszał iż najważniejszą sprawą jest dziura w drodze w Chodeczku i 

Rada i  Urząd nie robią nic, aby ta dziura została załatana. I usłyszał jeszcze, że Chodeczek 

oczekuje na chodnik i kiedy będzie wykonany. To co mają powiedzieć mieszkańcy 

Trzeszczonu, Przysypki. A sprawa była kuriozalna, kiedy potoczyła się dyskusja nad sprawą 

uszkodzonej huśtawki. Pan Kucharski zwrócił się do radnych, iż nie znają art. 23 ustawy o 

samorządzie gminnym. Radni to nie ludzie Chodeczka, Woli Adamowej tylko są radnymi całej 

gminy. Gdyby wziąć protokoły wcześniejsze, to tylko były sprawy Chodeczka, a inne tereny 

co maja powiedzieć. Radni muszą to zrozumieć i zmienić swoją postawę. Podobnie było z 

likwidacją szkół, jak był bal to było tak pięknie , a jak był audyt to radni pochowali głowy pod 

stół. 

 

Radna Ewa Kwiatkowska zapytała się skąd się bierze ta niechęć u P. Kucharskiego do 

Chodeczka. W Chodeczku nic szczególnego się nie dzieje, nic się nie wybudowało, tylko 

kawałek ulicy powstało. Kiedyś Pan rozmawiał z radną wskazała, sam zaproponował pomoc. 

W czym Pan Kucharski pomógł. Chodeczek to 140 rodzin i co w tym Chodeczku może się 

dziać. Nie posiadają mieszkańcy świetlicy, jest tylko kawałek boiska i ogródek  dla dzieci, czy 

to dla tylu mieszkańców może wystarczyć, to jest taki luksus. To, że się staram dla swoich 

mieszkańców to coś złego. Jeżeli huśtawka się rozwala to trzeba zadbać o bezpieczeństwo 

dzieci, to jest moim obowiązkiem zgłosić , powiedziała radna . A czym ten Chodeczek jest tak 

obdarowany. Czy  to źle, że coś się dobrego dzieje, to źle, że radna dba o swoich wyborców, a 

w Chodeczku jest Rada Sołecka i tymi sprawami ona powinna się zajmować. Trzeba zmienić 

postępowanie radnych. 

Pani  Kwiatkowska powiedziała, iż zna swoje obowiązki i w pierwszej kolejności realizuje 

zadania dla swojego środowiska . 



 

Pan Kucharski powiedział ,że Pani Kwiatkowska jest radną całej gminy,  na posiedzeniu 

Komisji nie popierała drogi w innych sołectwach. Wskazał, iż radna ma patrzeć na sprawy 

całej gminy, a w Chodeczku jest Rada Sołecka i ona winna zajmować się tymi sprawami. To 

trzeba zmienić postępowanie radnych. 

 

Radna Ewa Kwiatkowska wskazała iż zna swoje obowiązki w pierwszej kolejności realizuje 

zadania dla swojego środowiska, a jeżeli Pan Kucharski przyszedł o wybudowanie sieci 

wodociągowej, to Rada nie powiedziała, że jest niepotrzebna, czy jeżeli ktoś przyszedł o 

przewóz dzieci to również się nie sprzeciwiała itd.  Wskazała, iż nie jest przeciwna budowie 

dróg na wsiach. Radni rozumieją potrzeby, interes własny, a dopiero pozostały teren. Z 

pustego to i Salomon nie naleje. Jeżeli nie ma pieniędzy na jakieś zadanie to  rozumie i czeka. 

Radna wskazała iż 12 lat czekała na wybudowanie placu zabaw dla dzieci w Chodeczku. To 

przecież nie jest aż taki wielki luksus.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że radni wszyscy pracują na rzecz całej Gminy i 

wszyscy się starają i zdumienie niektórych jest wielkie. 

 

Pan Kucharski wskazał, iż na zaprzysiężeniu Pana Burmistrza było tylu zaproszonych ważnych 

gości, przybyli, gratulowali, obiecali wszyscy pomoc, jak ta pomoc wygląda po pół roku 

nieomal po roku, poprosił o szczerą odpowiedź. 

 

Burmistrz Chodcza Pan Jarosław Grabczyński odpowiedział, iż nie chce rozwijać tego tematu 

bo może by kogoś dotknął. Ta pomoc jest niestety ograniczona, począwszy od radnych 

powiatowych z naszego terenu a skończywszy na radnych sejmiku Województwa Kuj. Pom. 

Ta  pomoc w wielkich słowach w grudniu ubiegłego roku obecnie jest ograniczona.     

                                                                                                                          

Ad.12.  Zakończenie  obrad  sesji. 

Przewodnicząca Rady zamknęła VIII obrady sesji Rady Miejskiej w Chodczu. 
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Anna Twardowska 

 

 


